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Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

7. kalendárny týždeň 

 

 

Pondelok 10.2:  

 

V pondelok ráno bola na obecnom úrade už tradične ranná porada so 

zamestnankyňami obce o aktuálnych témach na tento týždeň. 

Ráno prišla na obecný úrad kontrolórka obce Sklené a riešili sme veci a jej návrhy 

aj na najbližšie zastupiteľstvo. Spolu s kontrolórkou obce prišla aj jedna študentka 

vysokej školy, ktorá mala tému ohľadom využitia obnoviteľných zdrojov 

v pôsobnosti obce Sklené. Túto tému si vybrala sama a konzultovali sme spolu 

aktuálnu tému ohľadom možnosti obce Sklené zapojiť sa do výzvy na 

fotovoltaickú elektráreň spolu s batériovým úložiskom. Študentka preberala 

hlavne témy finančnej návratnosti a porovnávali sme to aj s našimi prepočtami. 

Mimo tému sme prebrali aj jej civilné zamestnanie a to správca majetku železníc 

a následne som s ňou prebral aj možnosti obce v prípade potreby, alebo možnosti 

odkúpenia nejakej nehnuteľnosti.  

V priebehu dňa sme spolu s pracovníčkou obce vypĺňali žiadosť o prijatie do 

zamestnania v rámci dotačného programu z úradu práce.  

Poobede som mal dlhý telefonický rozhovor so šéfredaktorkou regionálnych 

novín, ohľadom príspevkov do týchto novín. Veľmi ma potešilo, koľko tém 

môžeme ako obec publikovať v týchto novinách a aký bude najbližší článok, to 

Vám dám čoskoro vedieť. 

Poobede som bol už skoro ako tradične na návšteve v klube dôchodcov. 
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Utorok 11.2.:  

 

V utorok sme mali obecný úrad zatvorený, čo sme aj dopredu avizovali. Spolu 

s pracovníkom obce sme sieťovali počítače a na prvý pohľad to vyzeralo ako 

dobre odvedená práca, nakoľko rýchlosť internetu bola super a počítače medzi 

sebou komunikovali a všetko šlapalo ako malo. Poobede sme mali dohodnutý 

termín na inštaláciu systému DCOM. Tento systém má mnoho výhod, ale ako sa 

ukázalo naše počítače už boli za životnosťou a softvér, ktorý nám cez vzdialený 

prístup nainštalovali, veľmi spomaľoval počítače. 

Pri inštalácii systému padol aj systém Florián, cez ktorý hlásime obecný rozhlas 

a tak bola obec zase mimo bežného hlásenia.  

Poobede sme na obecnej stránke a aj na FB stránke obce zverejnili rozpis kultúrno 

spoločenských akcií na tento rok, vrátane tých, ktoré sme už mali.  

Tento postup sme si dohodli už na stretnutí ohľadom vianočných trhov a následne 

som ho sľúbil aj na posedení s ľuďmi pri príležitosti ukončenia roka kultúrno 

spoločenských akcií. Čakalo sa ešte aj na termín súťaže DHZ a keď už boli všetky 

informácie zladené, mohli sme to dať von.  

Streda 12.2. :  

 

V stredu ráno keď som prišiel na obecný úrad, jeden počítač úplne zamrzol 

a druhý bol tesne pred kolapsom. Doobeda sa podarilo za dobrú cenu objednať 

nové počítače. Bolo to celkom hektické obdobie, lebo sme si mysleli, že po utorku 

už bude celkom pokoj, ale opak bol pravdou. 

Našťastie sa podarilo odinštalovať respektíve zmenšiť systémové požiadavky na 

štátny softvér a mohli sme tak pracovať aspoň v nejakom normálnom režime.  
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V stredu sme s pracovníčkou obce riešili aj premeranie stromov na výrub 

v miestnom parku a aj v obci na základe žiadostí občanov. Všetko bude 

samozrejme dopredu komunikované, keď to bude aktuálne.  

Poobede sme riešili s projektovou manažérkou doplňovačku na projekty, na ktoré 

sme dostali dotáciu z Ministerstva životného prostredia a to konkrétne dotáciu na 

minibáger. Všetko čo bolo treba sa poslalo a už len čakáme na vyjadrenie 

ministerstva.  

Poobede boli na obecnom úrade tri stretnutia, z toho na dvoch som sa osobne 

zúčastnil aj ja.  

Prvé stretnutie bolo ohľadom verejnej obchodnej súťaže. Členmi komisie na 

otváranie ponúk boli podľa schváleného uznesenia obecného zastupiteľstva všetci 

poslanci. Stretli sa u mňa v kancelárii všetci okrem Lukáša a výsledok bude 

prednesený na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Hneď po skončení sme si 

s poslancom spolu sadli ohľadom akcie MDŽ, ktorá bude 8. marca. Toto stretnutie 

sme mali dohodnuté dlhodobo. Na tomto stretnutí sme aplikovali  systém, ktorý 

som navrhol ešte koncom minulého roka a na ktorom sme sa dohodli, ako bude 

fungovať organizovanie kultúrnych akcii v roku 2025. Program na MDŽ bude 

celkom zaujímavý a viac o ňom sa dozviete v predstihu. 

Okamžite po tomto stretnutí a až skoro do 18 tej hodiny som mal stretnutie 

s našimi hasičmi ohľadom akcie fašiangová zábava. Bolo to veľmi dobré 

stretnutie a dohodli sme sa na všetkom podstatnom ohľadom tejto zábavy. Verím, 

že všetko dopadne bez problémov a ľudia sa zabavia a budeme na to spomínať 

len v dobrom. 
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Štvrtok 13.2. :  

 

Vo štvrtok v doobedňajších hodinách sme začali s inštaláciu nových počítačov 

pre pracovníčky obecného úradu po stredajšej „kalamite“. Všetko sa podarilo 

celkom dobre a niečo z inštalácie zostalo aj na piatok. Vo štvrtok sa podarilo 

opraviť aj Florián a mohli sme tak opäť hlásiť aj obecné oznamy. 

Ja som mal pracovnú cestu do Martina, kde som bol okrem iného zaniesť 

podklady na úrad práce pre nových pracovníkov od marca. Bol som aj v sociálnej 

poisťovni vybaviť nejaké veci.  

 

Piatok 14.2:  

 

V piatok bol v obci pravidelný vývoz separovaného zberu. V piatok sme 

pokračovali v inštalácii počítačov a nakoniec sa to podarilo všetko zvládnuť. Tu 

by som chcel poďakovať za promptnú reakciu Lukášovi Lichtnerovi. V čase keď 

boli počítače v procese inštalácie pracovníčka obce poskladala nábytok do škôlky. 

Tu by som chcel podotknúť, že na tento nábytok sa nevynaložili finančné 

prostriedky obce, ale účelové prostriedky na to určené.  

V piatok bol v Sklenom pracovník povodia Váhu, ktorý si prešiel všetky kritické 

úseky, na ktoré sa zameriame tento rok.  
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Slovo na záver:  

Tento týždeň bol veľmi hektický a ako sľubne v utorok začal, tak v stredu sme už 

riešili problém s dvomi počítačmi. Tu by som chcel veľmi pekne poďakovať 

Lukášovi Lichtnerovi za promptnú reakciu a aj veľmi dobrú cenu za tieto 

počítače.  

Nakoniec všetko dobre dopadlo a máme teraz počítače, ktoré niekoľko rokov 

nepotrebujú zásadnú údržbu.  

Udalosťou druhou, ktorá ma zaujala a určite nielen mňa, je reakcie na sociálnej 

sieti facebook na mojom profile, kde sa rozprúdila veľká debata pod mojim 

príspevkom a ako by to nazval jeden náš spoluobčan „telenovela“. Diskutujúci 

boli viac menej tí istí a stále otázky, na ktoré sa už viackrát odpovedalo. Nevadí, 

ak bude treba odpoviem aj xkrát, len nech je jasné, že nemám čo skrývať a nech 

si každý spraví sám úsudok o diskutujúcich a ich skutočnom cieli. Tu by som 

chcel ešte raz pripomenúť a dodať, že si vážim každý názor, ktorý je vyjadrený 

slušnou formou a kľudne aj opačný ako ten môj. Vážim si aj diskutujúcich, ktorí 

chcú viesť debatu aj formou inou ako si ja myslím, že je vhodná a nech si píše 

svoj názor ako prejav svojej osobnosti. 

V nedeľu bol v Martine futbalový turnaj mladých futbalistov.  Tím ŠK Sklené tam 

išiel z postu outsidera a nakoniec turnaj vyhrali. A nielen, že ho vyhrali, ale získali 

aj ocenenie pre najlepšieho hráča, brankára a aj strelca. Je to o to viac hodnotné, 

keď si predstavíme, že v júli sa stretli prvýkrát na tréningu. Ešte raz gratulujem 

všetkým a samozrejme aj rodičom a trénerovi Martinovi Drábovi. Ste skvelí. Aby 

sa nezabudlo, tak cez víkend mali turnaj aj A tím ŠK Sklené, ale po nešťastnej 

prehre z neho vypadli.  

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 19.2.2025 


